

## Referat

### Bestyrelsesmøde

07/10 2024 kl. 19 - 21 i klubhuset

#### Til stede:

Martin Vasarhelyi (MV), Mads M. Hansen (MMH), Jørgen Rasch (JR), Henrik Johansen (HJ), Tue Johannesen (TJ)

#### Suppleant:

Frank Nielsen (FN)

#### Havnefoged:

Bo Nielsen (BN)

I formødet deltog

Thomas Østergaard (TØ), Lars Kjærbølling (LK) og Viggo Jensen (VJ) fra Projektgruppen.

MV foreslog at dagsordenens pkt. 5 blev behandlet ved et formøde med deltagelse af Projektgruppen

Godkendelse af dagsordenDen ændrede dagsorden blev godkendt.

#### 5. Møde med projektgruppen for havnens fremtid

TØ fremlagde gruppens arbejde til dato, plan for det fremtidige arbejde og ønsker om et budget for eksternt bistand (arkitekt til ideprocessen samt skitser).

Forelæggelsen blev understøttet af slides. [Projektgruppen Havnens fremtid - Google Drev](#)

De nævnte skitser vil være til brug for Projektgruppens møder med interessenter, og danne grundlag for generalforsamlingens beslutning om projektet.

Under drøftelser med gruppen blev den henvist til formanden for Dykkerklubben 'Marsvinet', der har været igennem en lignende proces ved projektering af klubhus og havn samt opførelse af klubhus for dykkerklubben og andre interessenter.

Gruppen har aftalt møde med Middelfarts borgmester, kommunaldirektør og Teknik-og Miljødirektør for en drøftelse af kommunens planer for området omkring havnen og mulig assistance i projektfasen.

Projektgruppen forlod mødet.

Efter drøftelse traf bestyrelsens flertal følgende beslutning;

*Projektgruppen bemyndiges til at indkalde til idémøder med havnens interessenter - dels andelshavere og dels andre.*

*Projektgruppen bemyndiges til at antage en arkitekt, der kan hjælpe med idé fasen og udarbejde et skitseprojekt. Budget for dette arbejde er DKK 150.000.*

1. *Gruppen vil foranledige at arkitekten fremsender en detaljeret arbejdsbeskrivelse. Bestyrelsen forudsætter at arkitekten har erfaring fra lignende havneprojekter*

## 2. Fra havnen

Havnefogdens meddelelser/Beboerklage over camping på græsarealet. BN har svaret pr. mail cc kommunen.

Afmærkning af autocampere udsættes til foråret.

Pr. BEAS 2023/2024 gæstesejlere 719/753 autocampere 1209/1161.

Ny lejere har større og bredere både.

Eftersyn af bedding - afventer tidspunkt.

Mastekran - afventer afklaring af synet 2023 - BN undersøger yderligere.

Bom ved slæbested - Betalingsbommen erstattes af MobilPay - og stor tillid til menneskeheden.

Slæbested - BN undersøger/gennemfører etablering af årskort.

Underminering ved klubhus større end først antaget - overslag ca. 40.000 kr.

Relæer i elstandere - 31 udskiftet - 3 defekte stik udskiftes af havnen (frivillig)

Opfyldning på plads -BN bestiller materialer der udlægges på en arbejdsdag.

BN indkøber 2 nye el-standere til autocamper pladser + erstatning for øvrige defekte standere.

Bn har opfordret lejere til at afmærke master mv.

2.1 BN planlægger arbejdsdag i november.

2.2 Ansættelseskontrakt havnefoged - instrukser/rapportering

Afventer endelig formulering.

Afklaringsmøde om instruks og rapportering 8.10 kl 14:30 hos JR (MMH+BN)

2.3 Glaciet (BN +HJ+MMH)

Det oprindelige projekt med at nedlægge sten i beton ændret til skærver,sten,ral og underdug.

2.4 Skinner – (HJ+MMH)

TJ kontakter Brian Iversen og orienterer BN

Grundet det sene tidspunkt blev følgende udsat til næste møde

2.5 Opgaver jfr. Martins listet

2.6 BEAS (BN)

2.7 Redningsstiger - (BN+MMH)

2.8 Havnens arkiv – (JR + BN)

2.9 Skiltning/ afmærkning af autocamperpladser – (BN / JR)

2.10 Underskrift af andelsbeviser

2.11 Havnemessen 26/27 november

3. Økonomi -update (HJ)

4. Strib Bådeklub (JR+MMH)

Møde er afholdt

6. Eventuelt

7. Næste møde

4. november kl.18:30 i klubhuset

Strib 8. oktober

Jørgen Rasch